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A női focicsapatunk szerepléséről ezen a fórumon 2009. október 19-én már olvashattatok egy
írást. Az egyik játékos Kovács Szilvia 9. A osztályos tanuló. Szilvia nagybánhegyesi diák, aki
szeptember óta kollégiumunkban lakik. Itt beszélgetett vele barátnője a kedvenc sportjáról.
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  -  Mióta focizol? - Csapatban most kezdtem a Vízműben, de az otthoni edzésekre sokszor kijártam.- Miért kezdtél el focizni?- Ez nagyon nehéz kérdés. Eleinte kosaraztam, de amikor otthon kijártam az edzésekre  nagyon megtetszett és úgy gondoltam, hogy kipróbálom magam a fociban is.-  Mi fogott meg a fociban?- Talán a játék öröme. Szeretek focizni.- Szerinted ez nem a férfiak sportága?- Lehet, de ha jobban megfigyeljük, akkor a lányok is ugyanolyan jól játszanak. Igaz, hogy főlega fiúk fociznak, de szerintem nők is űzhetik ezt a sportágat.- Eddig hány meccsen fociztál?- Mióta elkezdtem az iskolai csapatban focizni, azóta 2 meccsem volt, de sajnos csak az elsőntudtam játszani. A tanulás miatt ki kellett hagynom az edzéseket.- Úgy hallottam, hogy történt veled egy baleset. Ez igaz?- Igen, ez igaz. Történt velem egy kis baleset, de nem a focipályán. Sajnos a balesetem miattinjekciókat kell kapnom december 7-ig. Utána azonban tavasztól folytatom a focizást.- Köszönöm az interjút. Jó egészséget és sikeres focizást kívánunk.                    
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